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Zapytanie radnego 
 

 
 Jedynie ok. 10% polskich rzek i jezior spełnia wymogi dobrej lub bardzo dobrej jakości. 

W kontekście wody pitnej, w głównej mierze pochodzi ona z wód głębinowych, natomiast ok. 40% 

z wód powierzchniowych. Polska ma jedne z najniższych zasobów wodnych w Europie zaraz po Malcie, 

Cyprze i Czechach. W związku z powyższym istnieje duże zagrożenie, że tego surowca rzeczywiście za 

jakiś czas może zabraknąć. Dlatego tak ważne jest rozsądne gospodarowanie tym zasobem, jego 

dystrybucja oraz bezpieczne odprowadzanie nieczystości.   

 W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1. Ile dokładnie kosztował gminę Rzgów odcinek wodociągu w ulicy Kopernika i Willowej, którego 

odbioru dokonano w listopadzie bieżącego roku? 

2. Jakiej długości odcinki wodociągu zainstalowano w ramach tych prac w ul. Kopernika, a jakiej 

w ul. Willowej? 

3. Ilu mieszkańców jest zameldowanych przy odcinkach objętych przedmiotowymi pracami 

wodociągowymi? Ilu na odcinku ul. Kopernika, ilu na odcinku ul. Willowej? 

4. Jakiej długości odcinek kanalizacji został wybudowany w ul. Glinianej?(odbioru dokonano w 

listopadzie bieżącego roku) Wzdłuż działek o jakich numerach został zlokalizowany? Ilu 

mieszkańców zostanie podłączonych do tego odcinka kanalizacji? Proszę o udostępnienie 

protokołu jego odbioru. 

Pomimo wcześniejszych pytań nie wyjaśniono radnym Rady Miejskiej w Rzgowie wg jakiego 

kryterium wyznacza się do budowy odcinki wodociągu na terenie gminy Rzgów. Odpowiedzi na 

powyższe pytania dadzą obraz przyjętych procedur. 
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